

退回資金 / 錯誤轉賬扣賬授權書
Debit Authorization of a Return Fund / Mis-Transfer Request

致：中國農業銀行股份有限公司香港分行（銀行）

To: Agricultural Bank of China Limited, Hong Kong Branch (the Bank)

日期 Date: _____

賬戶持有人資料 Account Holder Details	
賬戶持有人名稱（收款人）Name of Account Holder (Transferee)	
收款賬號 Account No. Credited To	聯繫電話 Contact No.

交易資料 Transaction Details	
交易編號 Transaction Reference	
入賬金額 Amount Credited	
入賬日期 Transaction Date	

對於上述交易，本人（等）欲請貴行執行以下選取之指示 Refer to the above-mentioned transaction, please act according to the selected instruction:

- ☐ 本人（等）同意取消上述交易及授權貴行支取上述交易之全部金額並退回付款人。
I/We agree to cancel the above mentioned transaction and authorize the Bank to debit my (our) account for the full amount and return it to the transferor.

註：若原交易種類為轉數快，客戶（收款人）可於網上銀行「轉賬查詢」功能內，選取該交易並點選「發動退款」即可。
Note: If the original transaction type is Faster Payment System, customer (transferee) may go to E-Banking / mobile banking under "Enquiry of Transfer" option, select the relevant transaction and trigger the return action.

- ☐ 本人（等）同意及授權貴行支取上述交易之金額_____，並退回付款人。
I/We agree and authorize the Bank to debit my (our) account for amount of _____ being return fund to transferor.

註：不適用於原交易種類為轉數快
Note: Not applicable to the transaction via Faster Payment System

- ☐ 本人（等）拒絕取消交易或退回任何款項。^註
I/We decline the request of cancellation or return of any funds. ^{Note}
拒絕原因 Reason of decline: ☐ 與付款人另有協議 Separate agreement with transferor ☐ 其它 Others _____
☐ 證明交易是真實 The transaction is genuine and authenticated

註：如該項被選取或本行並未收到貴戶交回已填妥及簽署的授權書（除非貴戶已透過其他途徑退款，例如於網上銀行執行轉數快退款），若付款人採取進一步行動及該款項經調查後被確認並非屬於貴戶，即若貴戶意圖使用並不屬於貴戶的款項，貴戶有可能干犯盜竊罪行。
Note: Please be informed that if this item is selected or the Bank do not receive a duly completed and signed authorization (unless you have returned the funds through other channel such as initiating the return by Faster Payment System via E-banking), in the event that the transferor takes further action and it is confirmed after investigation that the funds does not belong to you, you could be committing a crime of theft If you intentionally spend money that does not belong to you.

客戶/授權人員簽署 Authorized Signature(s) of Account Holder